AFNOR CERTIFICATION

N°2020/89836.1
OCP REPARTITION

"ENTREPRISE SOUS-TRAITANTE

CERTIFIEE POUR SON ACTIVITE D’INFORMATION PAR DEMARCHAGE OU PROSPECTION
VISANT A LA PROMOTION DES MEDICAMENTS, POUR LE COMPTE D’EXPLOITANTS
CERTIFIES CONFORMEMENT AU REFERENTIEL DE CERTIFICATION DE LA HAS VERSION DE
MARS 2017."

"SUBCONTRACTING COMPANY

CERTIFIED FOR THE ACTIVITY OF PROVISION OF INFORMATION VIA SOLICITATION OR
PROSPECTION AIMED AT PROMOTING MEDICINES, ON BEHALF OF CERTIFIED OPERATORS,
IN ACCORDANCE WITH HAS’ CERTIFICATION GUIDELINES (MARCH 2017)."

exercée sur le(s) site(s) suivant(s) :
carried out in the following location(s):

2 RUE GALIEN 93587 ST OUEN CEDEX

AFNOR Certification certifie que pour l'activité et le(s) site(s) référenceés ci-dessus
toutes les dispositions mises en ceuvre pour répondre aux exigences requises par le référentiel :

AFNOR Certification certifies that all measures covering the above-mentioned activity
and location(s) implemented to meet the requirements of the reference document:

Information promotionnelle sur les médicaments

ont été examinées et jugées conformes.
have been examined and found to conform.

Cg certifi‘c'at est‘ valable a compter du (année/mois/jour) 2020_12_22 Jusqu"au 2021_04_10

This certificate is valid from (year/month/day) until

Ce document est signé électroniquement. Il constitue un original électronique a valeur probatoire.
This document is electronically signed. It stands for an electronic original with probationary value.

Julien NIZRI
Directeur Général d’AFNOR Certification
Managing Director of AFNOR Certification
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